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OBEC OSTROV 
 

Z á p i s n i c a 

 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ostrove konaného dňa 23.1.2023 na obecnom 

úrade v Ostrove 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu č. 1:   

Zahájenie, schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie OZ v Ostrove otvoril a viedol starosta obce Jozef Tkácz. Privítal poslancov obecného 

zastupiteľstva,  hlavnú kontrolórku obce a ostatných prítomných. Všetci pozvaní dostali 

pozvánku a materiály k jednotlivým bodom programu e-mailovou poštou. Následne 

skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, neprítomný je zvolený poslanec Mgr. Lukáš 

Streženec, ktorý  sa ospravedlnil zo zdravotných dôvodov, k dnešnému dňu z dôvodu 

práceneschopnosti nezložil sľub poslanca. Keďže je OZ uznášaniaschopné  vyzval poslancov 

k schváleniu programu rokovania.  

 

Poslanci hlasovaním: prítomní: 8 (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec) za: 8, proti: 0, zdržal sa: 

0, nehlasoval: 0, zobrali na vedomie návrh programu rokovania OZ predložený starostom obce  

a schválili program rokovania v zmysle predloženého návrhu starostu obce: 

1) Zahájenie, schválenie programu zasadnutia   

2) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3) Kontrola plnenia záverov z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4) Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2022 a za rok 2022  

5) Schválenie poskytnutia dotácií z rozpočtu obce na rok 2023  

6) Rozpočtové opatrenie č. 22/2022  

7) Rozpočtové opatrenie č. 1/2023  

8) Schválenie prebytočnosti a predaja hnuteľného majetku – osobné auto Škoda Octavia 

a osobné auto Citroen Berlingo 

9) Žiadosť o výmenu vchodových dverí byt č. 485/2 – Soňa Hevierová, Ostrov, Malé Orvište 

485 

10) Rôzne  

11) Diskusia 

 

K bodu č. 2:  

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľa zápisnice bola určená  -  Hana Zubáková 

Za overovateľov zápisnice boli určení:  

 Marek Gajdoš 

 Peter Klčo 

 

Poslanci následne hlasovaním: prítomní: 8 (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za:  8, proti: 0, 

zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 zobrali na vedomie určenie zapisovateľky: Hana Zubáková  a  

overovateľov zápisnice:  Marek Gajdoš, Peter Klčo 
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K bodu č. 3:  

Kontrola plnenia záverov z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  
 

Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ prečítal starosta obce Jozef Tkácz. Boli splnené 

alebo sa priebežne plnia. 

 

K  bodu č. 4:  

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2022 a za rok 2022  

 

V tomto bode boli predložené prítomným poslancom na prerokovanie správy o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra obce za 2. polrok 2022 a za rok 2022. K predloženým správam 

nemali prítomní poslanci žiadne pripomienky.   

 
Poslanci následne hlasovaním: prítomní: 8   (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za: 8,  proti: 

0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 zobrali na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za 2. polrok 2022  

Poslanci následne hlasovaním: prítomní: 8   (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za: 8,  proti: 

0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 zobrali na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2022  

 

K  bodu č. 5:  

Schválenie poskytnutia dotácií z rozpočtu obce na rok 2023  

 
V ďalšej časti rokovania starosta obce informoval prítomných poslancov, že na základe výzvy na 

predloženie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce zverejnenej 5.1.2023 na úradných 

tabuliach, webovej stránke obce a CÚET, boli obci doručené dve žiadosti, a to  dňa 19.1.2023 

žiadosť občianskeho združenia Antistres centrum, a dňa 20.1.2023 žiadosť občianskeho 

združenia TJ Slovan Ostrov o poskytnutie dotácie na rok 2023. Na uvedený účel bola v rozpočte 

schválená  suma 13 000 €. Ďalej predložil poslancom návrh na členov komisie pre poskytovanie 

dotácií z rozpočtu obce, a to poslancov: Zoltán Bakó, Peter Bielik, Katarína Drevenáková. 

Prítomní poslanci nemali námietky.  

 

Následne poslanci hlasovaním: prítomní: 8  (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za:  8,  proti: 

0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 schválili  komisiu pre poskytovanie dotácií z rozpočtu obce 

v zložení: 

 - Zoltán Bakó 

 - Peter Bielik 

 - Katarína Drevenáková 

 

Po krátkej diskusii členovia komisie na prideľovanie dotácií z rozpočtu obce odporučili schváliť 

poskytnutie dotácie, a to nasledovne, sumu 12 700 € občianskemu združeniu TJ Slovan Ostrov 

a sumu 300 € občianskemu združeniu Antistres centrum. Poslanci nemali k odporučeniu komisie 

námietky. 

 

Následne poslanci hlasovaním: prítomní: 8  (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za:  8,  proti: 

0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 zobrali na vedomie žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

na rok 2023 od občianskeho združenia Antistres centrum, M.Orvište 39, 922 01  Ostrov, IČO: 

45793158 zo dňa 19.1.2023 na účel použitia „Podpora všeobecne prospešných alebo 

verejnoprospešných účelov oblasť kultúrno-spoločenské aktivity“ vo výške 580 Eur, zobrali na 

vedomie žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023 od občianskeho združenia        

Telovýchovná jednota Slovan Ostrov, Ostrov 402, IČO: 31822932 zo dňa 20.1.2023 na účel 

použitia „Prevádzka futbalového a stolnotenisového oddielu TJ Slovan Ostrov“ vo výške 15 000 
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Eur, zobrali na vedomie stanovisko komisie pre poskytovanie dotácií z rozpočtu obce 

na schválenie poskytnutia  dotácie žiadateľovi Antistres centrum, M.Orvište 39, 922 01  Ostrov, 

IČO: 45793158 vo výške 300 € a žiadateľovi Telovýchovná  jednota Slovan Ostrov, Ostrov 402, 

IČO: 31822932 vo výške 12 700 €, schválili poskytnutie finančných prostriedkov na dotáciu 

v rámci schváleného rozpočtu obce na rok 2023 občianskemu združeniu – Antistres centrum na 

projekt pod názvom: „Podpora všeobecne prospešných alebo verejnoprospešných účelov oblasť 

kultúrno-spoločenské aktivity“ v sume 300,00 EUR. Všetky podmienky poskytnutia dotácie sa 

zadefinujú v zmluve a Obec Ostrov poukáže finančné prostriedky po splnení náležitostí 

vyplývajúcich zo VZN Obce Ostrov č. 9/2020, a to po podpise zmluvy obidvomi zmluvnými 

stranami, schválili poskytnutie finančných prostriedkov na dotáciu v rámci schváleného rozpočtu 

obce na rok 2023 občianskemu združeniu – TJ Slovan Ostrov na projekt pod názvom: 

„Prevádzka futbalového a stolnotenisového oddielu TJ Slovan Ostrov“ v sume 12 700,00 EUR. 

Všetky podmienky poskytnutia dotácie sa zadefinujú v zmluve a Obec Ostrov poukáže finančné 

prostriedky po splnení náležitostí vyplývajúcich zo VZN Obce Ostrov č. 9/2020, a to v dvoch 

rovnakých splátkach, prvú po podpise zmluvy obidvomi zmluvnými stranami a druhú do 30. 06. 

2023.  

 

K  bodu č. 6:  

Rozpočtové opatrenie č. 22/2022  

 

V tejto časti rokovania OZ bolo predložené poslancom Rozpočtové opatrenie č. 22/2022 – 

dotačné zo dňa 30.12.2022. Zmeny rozpočtu sa týkali úprav v čerpaní dotácií a grantov, prijatých 

a schválených nových dotácií a ich čerpanie. 

 

Následne poslanci hlasovaním: prítomní: 8 (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za: 8, proti: 0, 

zdržal sa: 0, nehlasoval: 0  zobrali na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 22/2022 dotačné zo dňa 

30.12.2022 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

K  bodu č. 7:  

Rozpočtové opatrenie č. 1/2023  

 

V tomto bode rokovania OZ poslanci prerokovali návrh úpravy rozpočtu rozpočtovým opatrením 

č. 1/2023 predložený starostom obce. Starosta obce pripomenul všetky podstatné navrhované 

 

 

Rozpočet na 

rok 2022  

v € 

21. zmena 

rozpočtu na 

rok 2022 v € 

22. zmena 

rozpočtu na 

rok 2022 v € 

22. zmena 

rozpočtu na 

rok 2022 v € 

Bežné príjmy    744 500 848 635 +1 377 850 012 

Kapitálové 

príjmy 

0 82 250 0 82 250 

Finančné 

operácie 

príjmové  

87 800 61 860 0 61 860 

Príjmy spolu 832 300 992 745 + 1 377 994 122 

 

 

Rozpočet na 

rok 2022 

v € 

21. zmena 

rozpočtu na 

rok 2022 v € 

22. zmena 

rozpočtu na 

rok 2022 v € 

22. zmena 

rozpočtu na 

rok 2022 v €  

Bežné výdavky 718 540 845 453 + 1 377 846 830 

Kapitálové 

výdavky 

87 800 121 332 0 121 332 

Finančné 

operácie 

výdavkové 

25 960 25 960 0 25 960 

Výdavky spolu 832 300 992 745 + 1 377 994 122 
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zmeny v rozpočte. V navrhovanej zmene je rozpočtovaná aj suma nevyčerpaného rezervného 

fondu k 31.12.2022, a to v celkovej výške 118 700 €. Zároveň predniesol poslancom návrh na 

použitie  rezervného fondu obce, a to nasledovne - projektovú dokumentáciu na vybudovanie 

kanalizácie v lokalite LAZY vo výške 3 000 €, projektovú dokumentáciu na vybudovanie 

telocvične v areáli MŠ a ZŠ vo výške 2 000 €, rekonštrukciu chodníkov v obci vo výške 53 700 

€, rekonštrukciu miestnych komunikácií  vo výške 60 000 €. Starosta navrhol, aby sa 

rekonštruovala komunikácia v časti obce – ulica „Spúšťová“ od rodinného domu s.č. 432 po 

rodinný dom s.č. 459, nakoľko podľa neho ide o najviac poškodenú komunikáciu v obci, 

predpokladaná hodnota rekonštrukcie by bola cca 90 000 €. Avšak problém je v tom, že obec nie 

je vlastníkom pozemkov, na ktorých sa nachádza táto komunikácia. Zároveň však prítomným 

poslancom predniesol návrh, že pokiaľ by rozhodli inak,  mohla by sa zrekonštruovať aj 

komunikácia na ulici „Veterná“ od rodinného domu s.č. 257 po spoločnosť Granelam a.s, ktorá 

je tiež v zlom technickom stave. K tomu sa vyjadrila poslankyňa p. PhDr. Monika Labudová, že 

podľa nej by sa mala skôr zrekonštruovať komunikácia na ulici „Veterná“ z dôvodu, že podľa 

nej ide o viac frekventovanú komunikáciu a obec je vlastníkom pozemku, kde sa nachádza 

komunikácia. Starosta prisľúbil, že  do budúceho zasadnutia predloží poslancom predpokladanú 

cenovú ponuku aj na rekonštrukciu tejto časti miestnej komunikácie. Ďalej starosta obce 

poslancov oboznámil s tým, že by sa mal zrekonštruovať v tomto roku chodník od obecného 

úradu po autobusovú zastávku v centre obce. Na túto rekonštrukciu by sme mali získať dotáciu 

cez MAS Holeška. Ohľadom toho ešte bude rokovať s manažérom MASky p. Lukášom 

Pavlechom, o výsledku rokovania bude následne informovať, aj o výške dotácie, ktorú by mala 

obec dostať. Zároveň však poslancov informoval, že obec nemá dostatok finančných 

prostriedkov, takže časť investície na tieto rekonštrukcie bude musieť byť financovaná z úveru. 

V tomto bode vystúpil aj poslanec p. Brunovský s tým, či a kedy sa plánuje investovať aj do 

cesty a kanalizácie v časti Lazy. Starosta obce mu vysvetlil, že o tomto rokovalo predchádzajúce 

obecné zastupiteľstvo, na základe žiadosti doručenej obci od občanov, ktorí bývajú v tejto časti 

obce. V rozpočte na tento rok sú vyčlenené finančné prostriedky na vypracovanie projektovej 

dokumentácie na vybudovanie kanalizácie v tejto lokalite. Obec zadá požiadavku na 

vypracovanie projektovej dokumentácie, po jej spracovaní, v prípade, ak to bude možné a vyjdú 

výzvy,  obec následne požiada o poskytnutie dotácie na jej vybudovanie. Podľa neho skôr, ako 

bude realizovaná výstavba kanalizácie, rekonštrukcia komunikácie by nemala zmysel. Tiež 

finančná investícia na vybudovanie komunikácie by podľa starostu obce  predstavovala nemalé 

finančné prostriedky, ktoré by obec nezískala ani prijatím investičného úveru. Jediná možnosť 

ako získať dostatok finančných prostriedkov,  je podať žiadosť na dotáciu prostredníctvom 

eurofondov. Poslanci už nemali ďalšie pripomienky k predloženým návrhom  starostu 

a predloženému návrhu RO č. 1/2023 žiadne pripomienky. 

 

Následne poslanci hlasovaním: prítomní: 8  (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za:  8,  proti: 

0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 zobrali  na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 podľa 

predloženého návrhu starostu obce, schválili zmenu rozpočtu v použití prostriedkov rezervného 

fondu v roku 2023, a to nasledovne v celkovej výške 118 700 €  

- projektovú dokumentáciu na vybudovanie kanalizácie v lokalite LAZY vo výške 3 000 € 

- projektovú dokumentáciu na vybudovanie telocvične v areáli MŠ a ZŠ vo výške 2 000 € 

- rekonštrukciu chodníkov v obci vo výške 53 700 € 

- rekonštrukciu miestnych komunikácií  vo výške 60 000 € 

schválili zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2023 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 

zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov  podľa priloženého návrhu: 
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K  bodu č. 8:  

Schválenie prebytočnosti a predaja hnuteľného majetku – osobné auto Škoda Octavia 

a osobné auto Citroen Berlingo 

 

Starosta obce v tejto časti rokovania OZ predložil poslancom návrh na schválenie prebytočnosti 

hnuteľného majetku, a to osobných motorových vozidiel: Škoda Octavia, PN 642 CH a Citroen 

Berlingo, PN 345 DB. Koncom minulého roka obec zakúpila dve osobné motorové vozidlá, a to 

staršie vozidlo na prevádzkové účely, Citroen Berlingo a nové auto Škoda Kamiq. Z tohto 

dôvodu sa dve osobné motorové vozidlá vo vlastníctve obce stali nadbytočnými. Zostatková 

hodnota tohto hnuteľného majetku je nulová, pričom nepredpokladá, že osobné auto Citroen 

Berlingo by sa predalo za nejakú vysokú finančnú hodnotu. Navrhol cenu za predaj osobného 

auta Škoda Octavia vo výške 1 000 €. Poslanci nemali pripomienky k predloženým návrhom. 

Následne poslanci hlasovaním: prítomní: 8  (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za:  8,  proti: 

0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 schválil prebytočnosť hnuteľného majetku – osobné auto Škoda 

Octavia, ŠPZ PN 642CH a cenu za predaj 1 000 € 

Následne poslanci hlasovaním: prítomní: 8  (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za:  8,  proti: 

0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 schválil prebytočnosť hnuteľného majetku – osobné auto Citroen 

Berlingo PN 345DB a odporučili starostovi obce ponúknuť osobné auto Citroen Berlingo PN 

345 DB na predaj, prípadne na predaj na náhradné diely 

 

K  bodu č. 9:  

Žiadosť o výmenu vchodových dverí byt č. 485/2 – Soňa Hevierová, Ostrov, Malé Orvište 

485 

 

V tomto bode rokovania sa poslanci zaoberali žiadosťou Soni Hevierovej, bytom Ostrov, Malé 

Orvište 485, ktorá je nájomníčkou obecného nájomného bytu, doručenou dňa 19.12.2022 

o výmenu vchodových dverí bytu č. 485/2, pričom výmenu uskutoční na svoje náklady. Prítomní 

poslanci nemali žiadne pripomienky k predloženej žiadosti. 

Následne hlasovaním: prítomní: 8 (neprítomný: Mgr. Lukáš Streženec), za:  8 ,  proti: 0, zdržal 

sa: 0, nehlasoval: 0 zobrali na vedomie   žiadosť nájomcu Soni Hevierovej, bytom Ostrov, Malé 

Orvište 485 o výmenu vchodových dverí prenajatého bytu č. 485/2, pričom výmenu uskutoční na 

 

 

Rozpočet na 

rok 2023 

v € 

1. zmena 

rozpočtu na 

rok 2023 v € 

1. zmena 

rozpočtu na 

rok 2023 v € 

Bežné príjmy 832 025 + 10 700 842 725 

Kapitálové 

príjmy 

0 0 0 

Finančné 

operácie 

príjmové  

20 000 + 98 700 118 700 

Príjmy spolu 852 025 + 109 400 961 425 

 

 

Rozpočet na 

rok 2023 

v € 

1. zmena 

rozpočtu na 

rok 2023 v € 

1. zmena 

rozpočtu na 

rok 2023 v €  

Bežné výdavky 805 800 + 10 700 816 500 

Kapitálové 

výdavky 

20 000 + 98 700 118 700 

Finančné 

operácie 

výdavkové 

26 225 0 26 225 

Výdavky spolu 852 025 + 109 400 961 425 



 6 

 

svoje náklady a schválili výmenu vchodových dverí prenajatého bytu č. 485/2, v zmysle žiadosti 

nájomcu Soni Hevierovej, bytom Ostrov, Malé Orvište, a to na náklady žiadateľky 

 

K  bodu č. 10:  

Rôzne 

 

V tomto bode starosta obce prítomných poslancov informoval, že v mesiaci marec sa uskutoční 

neplánované zasadnutie OZ z dôvodu, že obec musí schváliť zmenu vo VZN o nakladaní s 

odpadmi. Dôvodom je, že od 1.4.2023 pristúpi spoločnosť Marius Pedersen a.s., ktorá 

zabezpečuje vývoz odpadu v obci, k spoločnému zberu plastov, kovov a tetrapakov. Občania 

o tejto zmene budú včas informovaní prostredníctvom letákov, ktoré budú doručené do každej 

domácnosti, taktiež vyhlásením v miestnom rozhlase. Taktiež obec zabezpečí, aby bolo 

rozmiestnených viacej kontajnerov na zber skla po obci, aby občania mali menšiu vzdialenosť na 

vývoz tohto druhu odpadu od svojich domácností. Ďalej informoval poslancov, že sa na obec 

obrátili zo svojou žiadosťou občania ulice „Jalšovská“, aby sa umiestnila dopravná značka 

„obytná zóna“ pred vjazdom do ich ulice z hlavnej cesty, aby vodiči prispôsobili rýchlosť jazdy 

a jazdili pomaly v tejto časti obce a dopravné zrkadlo pri výjazde na hlavnú cestu, kvôli lepšej 

viditeľnosti. Žiadosti už bolo vyhovené, značka i dopravné zrkadlo sú umiestnené. Taktiež bola 

požiadavka zo strany občanov, ktorí bývajú na ulici „Veterná“ o umiestnenie značky na zákaz 

vjazdu nákladných motorových vozidiel s hmotnosťou nad 3,5 t z hlavnej cesty na túto ulicu, 

nakoľko sa často stáva, že tadiaľ prechádza veľa kamiónov. Starosta prisľúbil umiestnenie tejto 

značky pred vjazdom na túto ulicu. Ďalej sa naňho obrátila nájomníčka časti budovy s.č. 112 p. 

Kristína Dlhá, či by obec nemohla vyčleniť jedno parkovacie miesto pre ňu, pre jej zákazníkov. 

Taktiež bude tejto oprávnenej požiadavke vyhovené, nakoľko na parkovisku oproti obecnému 

úradu dlhodobo parkujú svojimi osobnými motorovými vozidlami občania obce, a veľakrát sú 

obsadené z tohto dôvodu všetky parkovacie miesta. 

 

K  bodu č. 11:  

Diskusia 

 

V diskusii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

K  bodu č. 12:  

Záver 

 

Keďže boli vyčerpané všetky body programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za 

účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Ostrove 24.1.2023 

   

   _____________________ 

    Jozef Tkácz 

                      starosta obce 

 

 

Zapisovateľka: 

Hana Zubáková    .............................................................................. 

Overovatelia: 

 

Marek Gajdoš     ...............................................................................  

   

  Peter Klčo       ...............................................................................     


